
  

 

       SKUPŠTINA ZAPISNIK 

 

 

    Skupština GZK održana je 22.06.2021.g u Domu amatera u Čakovcu. 

 

    Ad1)Skupštinu je otvorio i nazočne skupštinare pozdravio predsjednik GZK Nikola Kotur, te 

predložio slijedeći DNEVNI RED: 

−    Otvaranje skupštine  

− Izbor radnih tijela  

- Radnog predsjedništvo 

- Zapisničara 

− Verificiranje skupštinara 

− Izvješće financijskog poslovanja za 2020. godinu 

− Izvješće Nadzornog odbora za 2020. godinu 

− Prijedlog i donošenje Odluke o raspodjeli sredstava iz proračuna Gradske zajednice 

kulture za 2021. Godinu 

- Redovna djelatnost 

- Stručni rad 

− Prijedlog i donošenje odluke o ukupnom radu i poslovanju Gradske zajednice kulture 

za 2021. godinu 

− Ostala pitanja 

 

  Dnevni red dat je na usvajanje je  JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN. 

 

   Ad2) Predsjednik je u Radno predsjedništvo predložio Ivu Merdanović kao člana te Jagodu Srša 

kao zapisničara. 

 

  ** Prijedlog je dat na usvanje te je JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN. 

 

  Ad3) Predsjednik je izvijestio članice da je od 22 članice GZK  nazočno njih 17 sa pravovaljanim 

punomoćima te će sve odluke donesene na Skupštini biti pravovaljane. 

 

  Ad4) U radnim materijalima skupštinari su dobili Izvješće financijskog poslovanja Zajednice za 

2020.g., te je predsjednik isti dao na raspravu. 

 Nije bilo rasprave te je isto dato na usvajanje. 

 

 *** JEDNOGLASNO je prihvaćeno Izvješće za 2020.g. 

 

  PRILOG: FINANCIJSKO IZVJEŠĆE GZK za 2020.g. 

 

 

 Ad5) Skupštinari su u radnim materijalima dobili i Izvješće NO , koje je predsjednik dao na 

raspravu. 

  Pošto nije bilo rasprave isto je dato na usvajanje. 

  **** JEDNOGLASNO je usvojeno izvješće Nadzornog odbora 

 

  PRILOG: IZVJEŠĆE NADZORNOG ODBORA 

 

 Ad6) Skupštinari su u radnim materijalima dobili Prijedlog o raspodjeli sredstava iz proračuna 



Gradske zajednice kulture Čakovca za 2021.g, prema ostvarenim bodovima u skupini. 

  Prema prijedlogu i dogovoru članova IO sredstva i bodovi iz 2020.g. Prenose se i za 2021.g, jer 

radi korone svi programi u 2020.g nisu mogli biti realizirani. 

 

 ** Lidija Posavec ,ŽVS Pučpuljike, postavlja upit, na osnovu čega toliki bodovi društvima , te traži 

uvid u odluku da se ne sufinancira udruga koja radi manje od 2 godine, jer u statutu nisu uspjeli 

pronaći tu odluku, da udruga mora funkcionirati najmanje 2 godine. 

 

 **Nikola kotur pojašnjava da su to bodovi koji su preneseni iz prethodne godine 2020. , te da 

postoji Odluka IO iz 2019.g. ,koja je vođena prijašnjom praksom Grada i GZK. 

 

 *** Dejan Buvač , prethodi predsjednik GZK  misli da te odluke u Statutu nema jer nije regulirana 

Statutom. 

 

 

 ** Nikola Kotur odgovara da će se ista  pronaći u Zapisniku te će proslijediti ŽVS Pučpuljike. 

 

 

  *** Karmen Kovačević Jambor, postavlja upit, dali postoji mogućnost da se GZK osim  prostora 

Doma amatera može izboriti za još koji prostor za probe ili može financirati najam prostora, jer su 

termini popunjeni i teško ih je uskladiti, te moli da se stavi u plan za prijedlog kojim bi se od Grada 

tražio prostor. 

 

 ***Nikola Kotur- svi prostori i Društveni domovi van Grada mogu se koristiti za probe uz 

prethodan dogovor sa predsjednicima VMO, 28.06. ima sastanak sa gradonačelnicom te će se 

založiti za prostore za probe. 

 Dvorane u Totovcu i Štefancu se mogu koristiti besplatno. 

 

 *** Dejan Buvač- predlaže da se ŽVS Pučpuljike , koje je kao i ostale udruge pandemija 

onemogućila za nastupe, sufinancira iznos od 5000 kn kao i Zrinskoj gardi, te da se i sa takvim 

prijedlogom krene prema Gradu. 

 Predsjednik prihvaća prijedlog koji je dat na glasanje, te će se pokušati  izboriti za 10000kn  ako će 

biti moguće. 

 **Članice se slažu sa prijedlogom te je isti JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN. 

 

 Na raspravu je dat prijedlog odluke o raspodjeli sredstava. 

 Daljnje rasprave nije bilo te je dat na usvajanje. 

 

 *** JEDNOGLASNO JE  usvojena  Odluka o raspodjeli sredstava. 

 

 PRILOG: Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava iz proračuna GZK za 2021.g. 

 

 

 Ad7)Predsjednik je izvijestio članice o radu i poslovanju GZK za 2021.g. 

 

  -naglasio je da su adaptirane prostorije Doma amatera koje se koriste za održavanje probi 

− GZK prijavila je projekt Međimurski mjuzikl, u vrijednosti od 500000 kn, na kojem zajedno 

rade Kristina Štebih , Dejan Buvač i Nikola Kotur, a u njemu će biti zastupljene članice 

GZK 

− Dejan Buvač ističe kako je projekt stao radi pandemije, te da će članice biti pozvane na 

suradnju, a projekat bi se održao u novo adaptiranoj Dvorani društvenog doma u Novom 

Selu Rok koja je najsuvremenije opremljena te udovoljava svim tehničkim zahtjevima . 



Naglašava da je projekt kandidiran i na Županiju. 

− Nikola Kotur, naglašava da je pandemija mnoge stvari koje se tiču kulture usporila, te da je 

HSK donio novi rokovnik za državne smotre te poziva sve članice koje žele učestvovati na 

istima da se prijave i pošalju snimke . 

 

 

 Ad8) Ostala pitanja: 

 

− N. Kotur- upoznaje članice da je 28.06. pozvan na sastanak u Grad sa gradonačelnicom i 

pročelnikom, te da će ih na tom sastanku upoznati sa radom GZK, sa dobrim i lošim 

stranama, te da će proslijediti sve naše prijedloge i nada se boljoj suradnji . 

− Upoznao je sa projektom za ubuduće putem kojih se sufinanciraju Društveni domovi u 

mjestima do 5000 stanovnika, te da razmišljamo u smjeru koji društveni dom predložiti za 

renoviranje a da je u blizini Grada. 

− Dejan Buvač upoznao je članice sa novim zakonom o radu Kulturnih vijeća, koje bi trebalo 

biti odlučujuće tijelo ,a ne savjetodavno. 

− Lidija Posavec, pita -do kada se plaća članarina u GZK. 

− N. Kotur- odgovara- do kraja tekuće godine, a praksa je većine udruga da to urade do 5.mj 

 

 

    Skupština je završila u 20,15 h 

 

 

 

   Zapisničar: Jagoda Srša 

 

 

 

  Potpisnici zapisnika: 

1. ANA ĐUNĐUŠ 

 

 

                                          2. STJEPAN MESARIĆ 

 

 

 


